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 Încheiat azi 22 decembrie 2011, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1577/2011 a Primarului 

municipiului Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marius Adrian Costinaş: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 21 consilieri, 

aşadar şedinţa noastră este legal constituită.” 

Marcel Jeler: “Domnul preşedinte, aş vrea să supun aprobării dumneavoastră 

procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 22 noiembrie  2011. Discuţii dacă sunt? 

Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru?” 

"Fiind supuse la vot acestea au fost votate cu 21 voturi pentru." 

 Marius Adrian Costinaş: " Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom 

avea pentru această şedinţă. Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. 

Cine este pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 21 voturi pentru." 

Marius Adrian Costinaş: "Pe ordinea de zi avem 37 proiecte de hotărâre. Faţă de 

proiectul ordinii de zi au fost introduse 5 proiecte de hotărâri, după cum urmează: 

 38. Proiect de hotărâre  privind asigurarea sustenabilităţii proiectului "Respiră 

Aerul Istoriei" şi completarea HCL nr. 292/2009. 

 39. Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-

Iulia la Biograd na Moru Croaţia în perioada 11. 01. 2012 - 16. 01. 2012. 

 40. Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Alba-Iulia în cadrul 

proiectului "ENergy efficiency in City LOgistics Services for small and mid-sized 

European Historic Towns (ENCLOSE)". 

 41. Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Alba-Iulia în cadrul 

proiectului  IEE/10277/SI2.589419 a proiectului "Move goods by cycle (CYCLE 

Logistics)".  

 42. Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Alba-Iulia în cadrul 

proiectului "An inclusive peer-to-peer approach to involve EU CONURBations and 

wide urban areas in participating to the CovenANT of Mayors (CONURBANT)". 

 Marius Adrian Costinaş: "Cu acest amendament, al includerii pe ordinea de zi a 

proiectelor suplimentare, supun la vot ordinea de zi în forma actuală. Cine este 

pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 21 voturi pentru." 

Marius Adrian Costinaş: "Şi acum vă prezint următorul 

 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI 

 

 



          I. Diverse 

II. Proiecte de hotărâri privind:  

 

        1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului Alba 

Iulia pe anul 2011.  

         2. Aprobă execuţia bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 

Alba Iulia pe trimestrul IV al anului 2011.  

      3. Constituirea/neconstituirea ca parte civilă a municipiului Alba Iulia prin 

Consiliul local al municipiului Alba Iulia în dosarul penal nr. 129/P/2011. 

        4. Avizarea Regulamentului serviciului public de transport local de persoane, a 

caietului de sarcini şi a contractului cadru de delegare a gestiunii serviciului de 

transport public local de persoane şi mandatarea AIDA – Transport local de a delega 

gestiunea serviciului de transport public local de persoane. 

   5. Acordarea de facilitati fiscale unor persoane fizice.  

   6. Acordarea de facilităţi fiscale unor persoane juridice. 

       7. Modificarea art. 4 din Hotărârea nr. 314/2011 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia.  

      8. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pe anul 2011 pentru activităţi 

culturale şi sportive. 

     9. Aprobarea cuantumului şi numărului burselor care se acordă elevilor din 

învăţământul preuniversitar de stat din municipiul Alba Iulia.  

        10. Modificarea Hotărârii nr. 434/2008 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia.  

       11. Acceptarea transmiterii fără plată a unui mijloc fix- autosanitară, de la 

Serviciul de Ambulanţă Judeţean Alba către Căminul pentru persoane vârstnice Alba 

Iulia din subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

        12. Modificarea organigramei şi statului de funcţii ale Căminului pentru persoane 

vârstnice Alba Iulia din subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

         13. Modificarea organigramei şi statului de funcţii ale aparatului de specialitate 

al Primarului municipiului Alba Iulia.   

       14. Deplasarea domanei Hedviga Călin – arhitect şef la Berlin – Germania în 

perioada 06 – 11 decembrie 2011.  

      15. Însuşirea documentaţiei tehnico-economică, fază studiu de fezabilitate pentru 

obiectivul „Extindere reţea canalizare, strada Gării municipiul Alba Iulia”. 

        16. Modificarea şi completarea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului 

public al municipiului Alba Iulia prin includerea în acesta a imobilului „Sală sport – 

Şcoala cu clasele I-VIII Miceşti” şi transmiterea acestuia în administrarea Consiliului 

de administraţie a unităţii de învăţământ Şcoala cu clasele I -VIII Miceşti. 

       17. Asocierea dintre municipiul Alba Iulia prin Serviciul public de asistenţă 

socială şi Organizaţia Caritas Alba Iulia şi încheierea contractului pentru acordarea de 

servicii sociale pentru susţinerea financiară a Serviciului de îngrijire la domiciliu. 

        18. Asocierea dintre municipiul Alba Iulia prin Serviciul public de asistenţă 

socială cu Asociaţia Filantropia Ortodoxă Alba Iulia şi încheierea contractului pentru 

acordarea de Servicii sociale pentru susţinerea financiară a Serviciului socio-medical 

de îngrijire la domiciliu. 

       19. Încheierea convenţiei de colaborare dintre municipiul Alba Iulia prin Serviciul 

public de asistenţă socială şi Societatea naţională de Cruce Roşie din România, filiala 

Alba. 



         20. Asocierea dintre municipiul Alba Iulia prin Serviciul public de asistenţă 

socială şi Asociaţia Non-Guvernamentală Maria Beatrice Alba Iulia şi încheierea 

contractului de acordare Servicii sociale pentru susţinerea financiară a Centrului de 

recuperare în regim de zi pentru copii cu dizabilităţi „Prietenii Mariei Beatrice”. 

          21. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru Asociaţia „Solidaritatea 

Socială Alba ” pentru anul 2012 

   22. Aprobarea şi avizarea  documentaţiilor de urbanism (PUD, PUZ).  
 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal “ CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA 
IULIA, OARDA DE SUS, STR. VICTORIEI, FN, solicitant ANGHEL RĂZVAN CLAUDIU”. 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, BĂRĂBANT, STR. POIANA RUSCAI solicitant 
BOZSITZ VIORICA, TRIPSA VASILE, HARFAS GHEORGHE, HARFAS STEFAN.  

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTĂ UNIFAMILIALĂ, ALBA 
IULIA – BĂRĂBANT, STR.CĂTINEI, FN, solicitant BARBU TEODOR.  

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE HALE, GARAJE, STATIE DE SORTARE A DESEURILOR RECICLABILE, ALBA 
IULIA, SOSEAUA DE CENTURĂ, FN, solicitant SC SALPREST SRL.  

 Art.5 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ CONSTRUIRE LOCUINTĂ UNIFAMILIALĂ, 
ALBA IULIA - OARDA DE SUS, STR. CASTANULUI, NR.3, solicitant POPA EUGENIA SI POPA 
PAVEL – MIHAI”. 

 Art.6 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ AMENAJARE PARC CU TEREN SPORTIV SI 
VESTIARE, ALBA IULIA; STR. BUNTA, NR.9, cartier LA RECEA, solicitant SC ROSIA 
MONTANA GOLD CORPORATION SA”. 

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA IULIA – OARDA DE JOS, STRADA 
GAROAFELOR, FN, solicitant PINTECEAN MARIA, POIENAR ALIN, ONISOR FLOARE”. 

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE IN REGIM 
IZOLAT SI CUPLAT, BĂRĂBANT, STR. MĂCESULUI, solicitant LĂNCRĂJAN FRANCHINI 
LIGIA, PUICAN DOINA, GOCEA MARIA, CHIRA ADELA, FLESERIU TRAIAN, DĂNILĂ, 
CONSTANTIN DUMITRU”.  

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIREA UNEI LOCUINTE, PARTOS, STR. ANA IPĂTESCU, solicitant GOIA DRAGOS 
CLAUDIU, GOIA MARTA MARINELA”.  

 

      23. Înscrierea dreptului de proprietate al munciipiului Alba Iulia asupra unor 

imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, str. Călăraşi, nr. 15. 

        24. Încheierea unui act adiţional la contractul de asociere nr. 30210/2007 încheiat 

între Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC ALBA CONS SA. 

      25. Vânzarea prin licitaţie publică a unor terenuri situate în Alba Iulia, str. Calea 

Cigudului, FN. 

       26. Încetarea contractului de închiriere nr. 15636/2002 încheiat între Consiliul 

local al municipiului Alba Iulia şi SC TRACIA TRADE EXIM SRL. 

 27. Propunerea de atribuire în proprietate a terenului aferent caselor particulare.  

    28. Propunerea de atribuire în proprietate solicitanţilor, proprietari ai 

apartamentelor, terenul aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

29. Acceptarea donaţiei unui teren (drum) situat în Alba Iulia, zona „Tarla Chip”. 

       30. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 5566/2007 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia.  

    31. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 10434/176/2010 aflat pe rol la     

Judecătoria Alba Iulia.  

     32. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 9390/176/2011 aflat pe rol la 



Judecătoria Alba Iulia. 

        33. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 54/2011 aflat pe rol la Curtea de 

Arbitraj UNCM - UCECOM Bucureşti.  

        34. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 10675/176/2010 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

         35. Acceptarea donaţiei unui teren (drum) situat în Alba Iulia – Bărăbanţ, zona 

„Peste Vale”. 

        36. Însuşirea documentaţiei de identificare şi parcelare a imobilului Hanul dintre 

Sălcii situat în Alba Iulia. 

       37. Aprobarea Registrului local al spaţiilor verzi din intravilanul municipiului 

Alba Iulia.  

     

III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna ianuarie 2012. 

 

  1. Rectificarea bugetului general de venituri şi chletuieli al municipiului Alba 

Iulia pe anul 2011. 

Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru şi 4 voturi 

împotrivă  Dărămuş Marcela Eugenia, Hondola Liviu, Pleşa Gabriel, Puican Ioan." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 374/2011 

 
 

      2. Aprobă execuţia bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului 

Alba Iulia pe trimestrul IV al anului 2011.  

 Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Teofila Ţîr: "Aici vă rog să-mi permiteţi să fac o precizare. La anexa nr. 3 la 

buget "Împrumuturi interne şi externe" s-a strecurat o greşeală de redactare şi am 

descoperit-o  doar după ce am dat materialele către dumneavoastră. Am corectat-o. Era 

vorba de o inversare de cifre. În loc de 106 s-a scris 160. Era o inversare de cifre şi 

anexa nu mai corespundea. Este o inversare de cifre." 

Marius Adrian Costinaş: "Am înţeles. Şi acum noi ce facem? În anexă este 

corect?" 



Teofila Ţîr: "Da." 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă nu mai sunt alte discuţii, atunci supun aprobării 

dumneavoastră proiectul de hotărâre cu amendamentul doamei Ţîr. Cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru şi 7 voturi 

împotrivă Breaz Valer Daniel, Lupea Iulian Nelu, Dărămuş Marcela Eugenia, Pleşa 

Gabriel, Puican Ioan, Hondola Liviu, Coşeriu Sorin Nicolae." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 375/2011 
 

 

     3. Constituirea/neconstituirea ca parte civilă a municipiului Alba Iulia prin 

Consiliul local al municipiului Alba Iulia în dosarul penal nr. 129/P/2011. 

       Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil pentru neconstituirea ca parte civilă a 

municipiului Alba-Iulia prin Consiliul local Alba-Iulia, în  cauza ce formează obiectul 

Dosarului penal nr. 129/P/2011. În comisie am discutat problema.  Deci, din raportul 

auditului, al Curţii de Conturi nu s-a constatat absolut nici o abatere, nici o problemă. 

Ca atare, nu vedem de ce ne-am constitui parte civilă. Cel puţin nu la momentul 

respectiv. Dacă, după terminarea dosarului se va constata vreo pagubă, vom lua atunci 

măsura ca atare. Deocamdată, nu se pune problema. Părerea comisiei!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Deci părerea comisiei este să nu ne constituim ca 

parte civilă la acest moment sau să ne constituim?" 

 Maier Eugen: " La ora actuală să nu ne constituim." 

 Pleşa Gabriel: "Neconstituirea este propunerea comisiei!" 

 Maier Eugen: "Da. Mai ales că se spune aici şi în ce cuantum! Noi nu suntem în 

măsură să ştim dacă există vreun prejudiciu. Cu atât mai puţin să discutăm despre un 

cuantum!" 

Marius Adrian Costinaş: "Cu acest amendament care vine de la comisia juridică, 

respectiv  de neconstituire ca parte civilă, supun aprobării? Cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Bărdaş 

Horea Mihai." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 376/2011 

 

      4. Avizarea Regulamentului serviciului public de transport local de persoane, a 

caietului de sarcini şi a contractului cadru de delegare a gestiunii serviciului de 

transport public local de persoane şi mandatarea AIDA – Transport local de a delega 

gestiunea serviciului de transport public local de persoane. 

    Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

     Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 



          Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Se dă cuvântul d-nei consilier Oneţiu Cornelia Maria care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

 Oneţiu Cornelia Maria: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Hondola Liviu: "Dacă îmi permiteţi! Aici, la caietul de sarcini la punctul 8, am 

citit eu, după ce am discutat în comisie, într-adevăr şi atunci am zis că regulamentul ni 

s-a prezentat şi nu există obiecţiuni. Dar totuşi, mai apar câte unele. La punctul 8 

spune aşa: ofertantul trebuie să deţină în proprietate sau leasing financiar un sistem de 

management integrat al transportului public urban. Şi aici li se cere, de exemplu, să 

aibă în dotare GPS pe maşini. Părerea mea este că cel care va câştiga licitaţia!" 

Marius Adrian Costinaş: "Numai puţin. Din caietul de sarcini discutăm de art. 8. 

Dar art. 8 este altceva!" 

Hondola Liviu: "Nu. Art. 8 de la cerinţe!" 

Mircea Hava: "Citiţi de pe regulament sau de pe altceva?" 

Hondola Liviu: "Nu! Nu! De pe caiet. Deci la cap. V. Cerinte organizatorice. 

Dacă vă uitaţi bine acolo zice că trebuie să deţină. Eu zic că ar trebui să deţină în 

momentul când ..." 

Marius Adrian Costinaş: "La cap. V "Cerinţe organizatorice minimale"? 

Hondola Liviu: "Da. La punctul 8 ofertantul trebuie să deţină în proprietate sau 

în leasing financiar. Da?" 

Marius Adrian Costinaş: "Am găsit." 

Hondola Liviu: "Părerea mea este că cel care câştigă licitaţia, după aceea trebuie 

să fie dotat! Nu trebuie să deţină în momentul în care licitează." 

Marius Rotar: "Dar dacă după aceea nu îşi mai pune?" 

Hondola Liviu: "Păi cum, dacă noi îi punem condiţia!" 

Mircea Hava: "Domnule preşedinte!  Eu propun ca să treceţi acolo ca să nu aibă 

nimic! Cel care vine la licitaţie vine cu o geantă, să-şi aducă o hârtie cum că dacă va 

câştiga licitaţia în două săptămâni îşi cumpără autobuzele care trebuie, îşi reglează tot 

ceea ce cerem noi! Eu vă propun chestiunea aceasta. Şi vă rog frumos să o luaţi în 

discuţie! Mi se pare extraordinară!  Poate o să mă înscriu şi eu! Şi noi să-i dăm prima 

tură de bani!" 

Hondola Liviu: "Încă odată repet! Deci, cel care câştigă licitaţia! Staţi puţin! 

Cine vine la licitaţie! Oricine ar veni! Şi străin! Deci el trebuie să fie dotat cu toate 

acestea! Şi dacă nu câştigă licitaţia ce face? Şi le cumpără pe toate?" 

Sandu Cornel Stelian: "E treaba lui!" 

Hondola Liviu: "De ce e treaba lui?" 

Mircea Hava: "Discutăm de autobuze! Trebuie să aibă nu ştiu câte autobuze! Nu 

ştiu! Am citit dar nu mai ştiu câte! E acelaşi lucru! Ca să satisfacă toate liniile, trebuie 

să pornească de la nivelul la care transportul public este azi în Alba-Iulia. Deci nu 

începem de la roabă şi de la căruţă cu bici! Să începem de la nivelul la care suntem!  

Deci cu aceasta vrem să rămânem! Cu chestiunea aceasta, să-şi poată cumpăra biletul, 

cu chestiunile acestea care sunt bune şi lumea le apreciază! Ei! Şi acum vine unu la 

licitaţie şi spune: domnule, eu nu am autobuzele! Dar dacă câştig eu licitaţia, poimâine  

vin să vă arăt autobuzele în curte! Dar nu mi se pare normală chestiunea! Pe ce 

licităm? Pe bere, pe voinţă!" 



Hondola Liviu: "Nu m-aţi înţeles!" 

Mircea Hava: "Ba v-am înţeles foarte bine! Şi asta este o cerinţă! Domnule, 

trebuie să ai autobuzele! Bun! Poate vi se părea aberant dacă ceream autobuzele albe  

că suntem în Alba-Iulia. Dar am zis că pe urmă le ducem în altă parte! Domnule, dacă 

vi la licitaţie trebuie să ai anumite chestiuni! A! Că după aceea, şi vreau să vă spun  că 

sunt în Alba-Iulia care au camioane. Pe toate camioanele au sisteme de GPS ca să ştie 

ce fac! Nu e nici o treabă! Cum hotărâţi!" 

Coşeriu Sorin Nicolae: "Numai puţin, domnule preşedinte! Eu înţeleg un pic 

altfel ce spune colegul. El vrea să spună că introducând această condiţie, noi 

restrângem un pic plaja celor care vor să vină la această licitaţie condiţionând-o de o 

chestiune pe care poate, mulţi alţii şi-ar face-o imediat ce ar câştiga o asemenea 

licitaţie. Deci asta este ideea! Şi sunt convins că asta e! Deci el consideră că 

introducând această clauză care este un pic mai specială, restrângem plaja celor care 

vor să vină la această licitaţie, văduvind anumite firme care, cu siguranţă sau foarte 

probabil după ce ar câştiga această licitaţie s-ar dota cu aceste elemente. Deci asta este, 

cred că într-o exprimare diferită  ceea ce vrea să spună colegul." 

Paul Voicu: "Numai o secundă v-aş reţine atenţia cu următorul aspect. Orice 

licitaţie se face, pe orice lucrări, vorbesc aici în speţă de transport, dar orice lucrări 

există, se cere experienţă similară, se cer dotări, se cere tot ce înseamnă că activitatea 

aceasta şti să o faci, şi să o gestionezi şi să răspunzi pentru ea. Vă aduceţi aminte şi 

când am avut licitaţia în 2005 cred, pentru taximetrişti. Şi acel taximetrist trebuia să 

aibă  maşină omologată de ARR, de RAR, dotată cu acel ceas pe ea." 

Hondola Liviu: "Nu discutăm de asta!" 

Paul Voicu: "Dragii mei, eu vorbesc aici de generalităţi!" 

Hondola Liviu: "Tocmai că eu discut concret, pe articole!" 

Paul Voicu: "Dacă mă asculţi un pic, eu îţi spun că cel care vine la o licitaţie  

trebuie să demonstreze că are în spate o experienţă, că are utilaje, că are cu ce să o 

facă. Nu în momentul în care a câştigat şi a semnat contractul cu noi să spună acum 

îmi cumpăr aia, acum mă dotez, acum o fac! În cât timp? De unde? Cum? Nu se face 

aşa ceva! Eu nu am participat la o asemenea licitaţie! Dacă dumneavoastră aţi 

participat..." 

Sandu Cornel Stelian: "Dacă nu mă înşel ANRMAP-ul mai nou are şi obligaţia, 

printre altele de a verifica caietul de sarcini, în sensul dacă e corectă sau nu licitaţia." 

Marius Adrian Costinaş: "Documentaţia." 

Sandu Cornel Stelian: "Dacă ei consideră că e condiţie restrictivă nu vor 

accepta." 

Marius Rotar: "Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi! Nu vreau să intru în 

polemică. Că nu am de ce! Şi mai ales că sunt prieten cu domnul Hondola! Dar vreau 

să-l întreb, că dânsul este director la Drumuri. Vreau să-l întreb şi să ne spună sincer 

dacă ei, când organizează licitaţie pentru maşinile de deszăpezire nu le cere să aibă 

pluguri de zăpadă din timp? Adică e absurd ca eu să vin ..." 

Hondola Liviu: "În momentul când acţionează, când vine în acţiune!" 

Marius Rotar: "La licitaţie nu le cereţi?" 

Hondola Liviu: "Eu nu pot să-i vad maşina cum e dotată!" 

Marius Rotar: "Dar le cereţi prin caietul de sarcini!" 

Hondola Liviu: "Prin caietul de sarcini trebuie să aibă în dotare  în momentul în 

care are acţiune. Din această cauză am discutat şi de această problemă. Dacă mă lăsaţi 

să termin, că văd că mă opriţi! Pe lângă art. 8, pe care eu zic că trebuie să-l modificăm, 



deci să aibă în dotare în momentul în care va intra în acţiune, după ce câştigă licitaţia 

să-l obligăm pe acesta şi la următorul articol, articol care e notat cu 7 dar urmează    

art. 9. Deci după 8 urmează 7!" 

Marius Rotar: "Domnul preşedinte, eu am fost întrerupt!" 

Hondola Liviu: "La următorul articol, după 8 urmează 7: având în vedere faptul 

că 90% din numărul de curse aferente programului de transport se execută pe raza 

municipiului Alba-Iulia. Deci la punctul "a". 

Marius Adrian Costinaş: "Litera "a"!" 

Hondola Liviu: "La art. 7, normal 9 lit."a". La lit. "a" se obligă să deţină în 

proprietate sau să aibă contract servicii auto în care să aibă un atelier cu cinci canale în 

Alba-Iulia. Eu vă spun un lucru. Majoritatea firmelor de transporturi, maşinile sunt 

cumpărate în leasing, Mercedes, Volvo, deci ce avem în dotare aici. Da? Deci nu 

putem să punem condiţii să se facă reparaţiile în Alba-Iulia, cum scrie în acest articol, 

atât cât maşina este în leasing în momentul când eu îi fac reparaţie pe canalul de nu 

ştiu unde din Alba-Iulia pe atelier cu 5 canale,  Când el este în leasing i se scoate din 

garanţie. Deci trebuie să găsim o modalitate în care ..." 

Marius Adrian Costinaş: "Modalitatea am găsit-o în sensul  că aceste service-uri 

auto trebuie să obţină autorizaţie de reparaţie." 

Hondola Liviu: "Nu m-aţi înţeles! Deci maşinile sunt în leasing, în garanţie! Eu 

nu pot să le fac în Alba-Iulia!" 

Marius Adrian Costinaş: "Poate să obţină autorizaţie!" 

Hondola Liviu: "Nu e adevărat! Eu nu cred că Mercedes sau Volvo îi dă 

autorizaţie  să facă undeva pe un atelier neautorizat de ei. Eu nu cred! Cum 

Mercedesul îşi deschide  reprezentanţă în Alba-Iulia pe un canal de ..." 

Marius Adrian Costinaş: "Bun. Haideţi să zicem că ar fi valabilă varianta 

dumneavoastră. Un an de zile sau cel mult doi ani de zile este în garanţie. Contractul 

se încheie pe şase ani. Ce facem? Cum vom acoperi patru ani dacă nu impunem o 

asemenea condiţie?" 

Hondola Liviu: "Propunerea mea este următoarea. Trebuie să găsim o modalitate 

în care să nu îngrădim posibilitatea de a participa la licitaţie cei care sunt doritori să 

participe. În condiţiile acestea cine poate veni? Poate veni unu din Germania să 

liciteze în Alba-Iulia?" 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă e firmă serioasă!" 

Hondola Liviu: "Cum să vină dacă el nu are un canal în Alba-Iulia?" 

Marius Adrian Costinaş: "Nu spune să aibă în proprietate! Poate să închirieze!" 

Hondola Liviu: "Unde în Alba-Iulia sunt cinci canale? Vă întreb eu!" 

Maier Eugen: "La Marius Rotar!" 

Hondola Liviu: "E concurenţă! E consilier local, nu putem! Aici trebuie să ne 

gândim ca să dăm posibilitatea să nu îngrădim participarea la licitaţie. La aceste două 

puncte trebuie să ne gândim." 

Marius Adrian Costinaş: "Tehnic să o luăm. Documentaţia a fost publicată pe 

site 30 de zile la transparenţă. În perioada aceasta de 30 de zile nu s-a făcut nici un 

amendament. Tehnic vorbind!" 

Hondola Liviu: "Atunci noi de ce suntem aici?" 

Marius Adrian Costinaş: "Numai puţin! Astăzi dumneavoastră ne-aţi spus nişte 

nemulţumiri." 

Hondola Liviu: "Nu nemulţumiri!" 

Marius Adrian Costinaş: "Nu aţi formulat o modificare explicită a acestui 



contract!" 

Hondola Liviu: "Eu am făcut o propunere!" 

Marius Adrian Costinaş: "Care?" 

Hondola Liviu: "Propunerea mea este să găsim o variantă lărgită de rezolvare." 

Marius Adrian Costinaş: "Noi azi trebuie să votăm un proiect!" 

Hondola Liviu: "Da. Şi cu amendamentul respectiv!" 

Marius Adrian Costinaş: "Aţi fost în comisie! În comisie s-a votat pentru! 

Dumneavoastră aţi fost în comisie! De ce nu aţi făcut un amendament în comisie?" 

Hondola Liviu: "Dar nu! Şi dacă facem acum şi discutăm!" 

Marius Adrian Cistinaş: "Venim cu el acum, pe masă! Ştiam ce discutăm!" 

Hondola Liviu: "Eu contractul acesta l-am luat marţi, l-am studiat, sunt 40 şi 

ceva de pagini şi am găsit două puncte pe care trebuie să le modificăm. După părerea 

mea!" 

Marius Adrian Costinaş: "Veniţi cu o propunere!" 

Hondola Liviu: "Propunerea mea este următoarea. La art. 8 cu GPS să fie cei 

care câştigă licitaţia au obligaţia să aibă în dotare iar la art. 7 care ar trebui să fie 9,  

art. "a" să existe posibilitatea cei care au, deci, contracte de leasing şi garanţii să-şi 

facă în altă parte reparaţiile, să nu fie obligaţi să facă pe un atelier cu cinci canale din 

Alba-Iulia." 

Bărdaş Horea Mihai: "În perioada de leasing zici?" 

Hondola Liviu: "În perioada de leasing. Normal! Sau de garanţie." 

Marius Rotar: "Eu nu am de ce să mă leg în mod expres de a doua problemă 

ridicată de domnul Hondola. Pur şi simplu, nu ştiu dacă este foarte necesară sau nu. 

Dar prima problemă, cea cu GPS-urile, eu ca şi transportator cu experienţă, consider 

că este necesară. Pentru că una este să le urmăreşti, să şti în fiecare clipă dacă ele îşi 

fac traseul cum trebuie, dacă ajung în staţiile de autobuz la orele şi minutele care 

trebuie. Problema GPS-ului eu cred că este foarte necesară. Şi cred că nu este o 

greşeală. Dimpotrivă, cred că e bine să cerem să fie montate la momentul când va 

participa la licitaţie. De cea de-a doua problemă nu mă leg!" 

Marius Adrian Costinaş: "Tehnic, nici eu nu mă pricep foarte mult dar cred că 

sunt necesare să existe şi să le aibă în dotare. Până la urmă dacă citeaţi şi v-aţi uitat pe 

toate documentele, şi nu mă îndoiesc că aţi făcut-o, aţi văzut că se fac taxările la timp. 

Cum să poţi să faci să urmăreşti o asemenea evoluţie a biletului, dacă nu ai acest 

sistem integrat?" 

Hondola Liviu: "Dar eu vă întreb cât durează până se montează acest GPS pe 

maşini? Cât? 15 minute? 20 de minute?" 

Marius Adrian Costinaş: "Eu asta am înţeles din documentaţie, că ele sunt foarte 

necesare!" 

Hondola Liviu: "Noi trebuie să le punem condiţia să le aibă în momentul în care 

vor intra în acţiune! Să fie obligaţi să le aibă!" 

Pleşa Gabriel: "Dacă îmi permiteţi! Eu personal nu am comentarii pe marginea 

caietului de sarcini. Am o dorinţă. Aş vrea foarte mult ca în urma desemnării 

câştigătorului acestei licitaţii, în cel mai scurt timp, adică m-ar bucura ca infrastructura 

transportului local care există în Alba-Iulia să existe şi în celelalte comunităţi locale 

care sunt legate în această Asociaţie Intercomunitară de Dezvoltare. De ce? Pentru că 

ştiu sigur că oamenii din celelalte comunităţi şi-ar dori să nu mai trebuiască să meargă 

cu maşina la servici, să meargă cu transportul local. Ar fi mult mai rentabil pentru ei! 

Ar fi de dorit şi rugămintea mea este ca şi câştigătorul licitaţiei, să se insiste de către 



autorităţile locale." 

Bărdaş Horea Mihai: "Din câte ştiu eu există programul AIDA care este clar!" 

Marius Adrian Costinaş: "Şi se regăseşte şi în documentaţie aspectul acesta!" 

Pleşa Gabriel: "Eu nu am comentarii pe marginea caietului de sarcini. Şi aşa am 

şi început!" 

Paul Voicu: "Domnul preşedinte, poate nu s-a precizat de la început. Sunt şapte, 

nu? Şapte primării! Deja în patru primării s-a votat deja acest regulament şi caiet de 

sarcini. Azi este al cincilea.  Urmează încă două. Ea a trecut prin consilii locale, a 

trecut prin tot felul de comisii, de comisii de specialitate. Azi este al cincilea. Aşa cum 

spunea şi domnul Pleşa, să sperăm  că şi celelalte două consilii locale vor vota, va 

trece, şi cât de repede AIDA  să poată organiza această licitaţie. Sigur că pentru toate 

comunităţile  va fi identic, nu sunt diferite regulile de la o primărie la alta. Că nu au 

cum să fie diferite!" 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă mai sunt discuţii? Domnul Hondola!" 

Hondola Liviu: "Eu v-am spus despre ce este vorba. Acum fac o propunere! 

Propunerea este să votăm caietul de sarcini cu modificările pe care le-am discutat." 

Marius Rotar: "Eu aş vrea să insist la domnul coleg Hondola să accepte ideea cu 

GPS-ul. Să accepte ideea!" 

Hondola Liviu: "Dar nu sunt contra! Am spus de la început!" 

Marius Adrian Costinaş: "Am notat propunerea, domnul Hondola! Supun 

aprobării proiectul în forma prezentată. Cine este pentru?" 

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru  şi 4 abţineri Puican 

Ioan, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Coşeriu Sorin Nicolae." 

Marius Adrian Costinaş: "Domnul Hondola, propunerea dumneavoastră nu mai 

poate fi supusă votului deoarece proiectul a trecut în forma prezentată." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 377/2011 
 

   

         

  5. Acordarea de facilitati fiscale unor persoane fizice.  

  Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 378/2011. 

 

 

   6. Acordarea de facilităţi fiscale unor persoane juridice. 

  Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 



  Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 379/2011. 

 

 Marius Adrian Costinaş: "Domnul Hondola! Aş avea o rugăminte la 

dumneavoastră.  Ca să ştim dacă participaţi la vot! În funcţie de votul pe care îl exprimaţi, 

să ridicaţi mâna! Ca să numărăm!" 

 Hondola Liviu: "O să vă anunţ personal! Verbal!" 

 Anuţa Şinar: "Dacă îmi permiteţi aş vrea să adaug şi eu ceva. A apărut un ordin al 

Ministerului Finanţelor şi Ministerul Administraţiei prin care începând din noiembrie se 

acordă anulare de 50% la majorările de întârziere pentru contribuabilii care au în sold 

datorii la 31 august. Reducerea este 50% pentru contribuabilii care îşi achită până la 31 

decembrie datoriile iar 25% pentru cei care îşi achită până în iunie 2012. Vreau să profit 

de prezenţa presei şi a tuturor consilierilor, poate mai ştiţi pe cineva  şi e dornic să vină să 

beneficieze de reducere." 

 

  7. Modificarea art. 4 din Hotărârea nr. 314/2011 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia.  

        Se dă cuvântul doamnei Fara Luminiţa care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

      Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

         Fara Luminiţa: "Este vorba doar de o înlocuire. S-au aprobat sume, alocare şi 

este vorba de cheltuire. De atât e vorba! Modificarea conţinutului acelui articol. În 

şedinţa de data trecută a fost alocare şi acum trebuie cheltuire pentru a putea fi utilizaţi 

banii." 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă mai sunt şi alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun 

la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

  

     S-a adoptat Hotărârea nr. 380/2011 

 

   

  8. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pe anul 2011 pentru activităţi 

culturale şi sportive. 

        Se dă cuvântul doamnei Fara Luminiţa care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  



      Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

        Vasile Cornea: "Dacă îmi permiteţi, domnule preşedinte! Propun să retragem art. 

1 din proiect pentru că este o firmă particulară, SC Winners Club Ţălnar, şi nu putem 

să dăm banii. Articolul 2 şi articolul 3 rămân." 

          Marius Adrian Costinaş: "Am înţeles! Cu acest amendament de a retrage art. 1 şi 

renumerotarea corespunzătoare, supun la vot." 

      Pleşa Gabriel: "O mică lămurire, domnul preşedinte. Cei 21.000 lei pentru 

revelion, sunt artificii?" 

           Marius Adrian Costinaş: "Da. Şi domnul Cornea ne poate lămuri." 

      Vasile Cornea: "Da. Este vorba de artificii şi în raportul de specialitate era 

spectacol pirotehnic şi aşa mai departe." 

            Breaz Valer Daniel: "La art. 1, eu nu văd faptul că dăm banii la Ţălnar, ci că 

premiem!" 

            Vasile Cornea: "Scuză-mă domnul coleg! Nu-i făcută cererea! Formularea e 

greşită!" 

           Dărămuş Marcela Eugenia: "Formularea!" 

           Vasile Cornea: "Dacă va face formularea!" 

            Breaz Valer Daniel: "Eu am văzut textul care este scris aici şi acesta nu spune 

că dăm banii la Ţălnar. Spune că premiem. Şi atunci Consiliul local ar putea premia o 

activitate care se desfăşoară undeva. Nu contează locul. E punctul meu de vedere! E 

pentru premiere!" 

           Mircea Hava: "Am impresia că nu s-a citit ca lumea ce se întâmplă! Noi nu dăm 

banii la firmă! Noi premiem o activitate! Le-am spus să reformuleze, să citească, să 

reformuleze, în care putem noi să organizăm toată chestiunea  aceasta, ca să fie şi mai 

bine pe unde punem bani. Ca să nu mai fie discuţii. Şi sunt foarte multe discuţii de ce-i 

premiem, de ce nu-i premiem, cine sunt aceştia?" 

      Breaz Valer Daniel: "Adică nu trebuia de Winners Club Ţălnar, trebuia de 

Consiliul local?" 

          Paul Voicu: "Exact. În raportul de specialitate scrie: premierea  participanţilor la 

Cupa Crăciunului." 

      Vasile Cornea: "Atunci să scriem aprobă premierea copiilor care participă la 

această cupă." 

       Marius Rotar: "Domnul preşedinte! Haideţi să reformulăm cu totul! La art. 1: 

aprobă organizarea premierii. Haideţi să fim puţin atenţi! Nu vrem nici unu să 

ajungem cu subsemnatul să dăm prin alte părţi. O facem cu bună intenţie alocarea 

acestor fonduri pentru nişte copii care au participat  la nişte competiţii.  Dar pentru că 

e vorba de o firmă privată ne trezim că dăm cu subsemnatul." 

     Jeler Marcel: "V-aş propune ca să schimbăm puţin: pentru premierea de către 

Consiliul local a câştigătorilor campionatului. E suficient de clar!" 

         Marius Rotar: "E bine!" 

        Breaz Valer Daniel: "Eu vin cu altă propunere. Să propunem ca Primăria şi 

Consiliul local să devină coorganizatori la competiţie. Parteneri." 

         Mircea Hava: "Eu acum ce să vă spun! O să vă propun o incursiune în legislaţie!  

Puteţi să organizaţi cum vreţi! Însă de aceea nici nu mă amestec. Dar acum este vorba 



de chestiunea sensibilă de bani. Să vedem cum?  Singura soluţie este legată de ceea ce 

înseamnă să organizăm noi. Deci pur şi simplu organizăm această chestiune. O fac ei 

şi noi premiem. Şi acolo în chestiunea de organizare spun că nu e bine! Deci nu plătim 

toate cheltuielile. Organizăm împreună cu ei. El vine ca şi un voluntar. Firma care se 

asociază cu noi în această chestiune. Altfel lucrurile pot să ia turnuri  mult mai 

delicate. Şi eu zic că nu e bine! Chiar acum de sărbători! E Crăciun! Nu e mult 15 

milioane!" 

           Marius Adrian Costinaş: "Dacă putem să ne restrângem puţin  şi să reformulăm 

art. 1 sau să îl retragem. Este o propunere de retragere." 

           Vasile Cornea: "Dacă se reformulează nu-l mai retragem!" 

            Marius Adrian Costinaş: "Atunci să găsim formula!" 

            Breaz Valer Daniel: "Să intrăm ca şi coorganizatori!" 

            Bărdaş Horea Mihai: "Cum credeţi, domnul secretar, că e mai bine?" 

         Mircea Hava: "Domnule, dacă vrei să îţi alegi parteneri, trebuie să-ţi alegi pe 

cineva, un ONG sau altceva. Deşi este o metodologie care nu se mai poate face  acum, 

decât la începutul anului. Şi în rest, celelalte lucruri se fac altădată.. În momentul în 

care noi organizăm ceva noi putem să ne alegem partenerul  cu care lucrăm chiar pe 

OG 35, pentru tot ce înseamnă activitate culturală şi sportivă. Nu poţi să faci licitaţie! 

Că nu ai cum să faci! Pe OG 35 se poate alege!" 

           Marcel Jeler: "Eu v-aş propune atunci modificare la modificarea mea: pentru 

premierea de către Consiliul local a câştigătorilor campionatului naţional de minifotbal 

Cupa Crăciunului organizată de Consiliul local în colaborare cu Winners Club Ţălnar. 

Şi atunci nu cred că ar mai fi vreo problemă." 

             Mircea Hava: "Domnul secretar, nu vă supăraţi că vă întrerup! Dar nu facem 

noi aici chestiuni din acestea de cititul legilor. Faceţi-o cum vreţi! Eu v-am spus ce e 

legal! Faceţi-o cum vreţi! Şi cu asta basta!" 

              Hondola Liviu: "Aceasta trebuia pregătită dinainte!  Stăm acum o jumătate de 

oră ca să stabilim două rânduri!" 

              Mircea Hava: "Amânaţi-o!" 

              Contor Gheorghe: "Domnul preşedinte! Eu am înţeles că la acest campionat s-

au jucat meciurile. Dacă câştigătorul trebuie premiat, nu putem să-l mai organizăm 

acum când e încheiat!" 

               Marius Adrian Costinaş: "Deci, dacă s-a desfăşurat e gata! Retragerea! Eu 

propun retragerea articolului 1 şi renumerotarea în consecinţă! Supun la vot cine este 

pentru aprobarea acestui proiect cu amendamentul propus şi anume retragerea art. 1. 

Cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

  

     S-a adoptat Hotărârea nr. 381/2011 

 

      9. Aprobarea cuantumului şi numărului burselor care se acordă elevilor din 

învăţământul preuniversitar de stat din municipiul Alba Iulia.  

        Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 



respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

          Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 382/2011 
 

       

          10. Modificarea Hotărârii nr. 434/2008 a Consiliului local al municipiului Alba  

Iulia.  

     Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre                       

precum şi raportul de specialitate. 

         Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

          Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 383/2011 
 

       11. Acceptarea transmiterii fără plată a unui mijloc fix- autosanitară, de la 

Serviciul de Ambulanţă Judeţean Alba către Căminul pentru persoane vârstnice Alba 

Iulia din subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

       Se dă cuvântul doamnei Bedelean Corina care prezintă proiectul de hotărâre                       

precum şi raportul de specialitate.  

      Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

    

Marius Adrian Costinaş: "Discuţii?  Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 384/2011 
 

 

 



        12. Modificarea organigramei şi statului de funcţii ale Căminului pentru persoane 

vârstnice Alba Iulia din subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

         Marius Adrian Costinaş: "Proiectul nr. 12 este retras de pe ordinea de zi." 
 

         13. Modificarea organigramei şi statului de funcţii ale aparatului de specialitate 

al Primarului municipiului Alba Iulia.   

        Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

          Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Silvia Moldovan: "Eu aş vrea să intervin cu o modificare. Pentru că această 

transformare se produce în structura Direcţiei tehnice, pentru că între timp au mai 

apărut solicitări de transfer, ştiţi foarte bine că stăm foarte rău cu oamenii în Direcţia 

tehnică. Funcţionăm şi în prezent cu cinci oameni în minus faţă de structura 

fundamentată şi aprobată anterior. Aş vrea să transformăm şi funcţia de consilier 

principal de la Serviciul investiţii în consilier superior." 

Marius Adrian Costinaş: "Deci să mai introducem un articol?" 

Silvia Moldovan: "Da. Sau în cadrul aceluiaşi articol se încadrează perfect  după 

ce ajungem şi spunem că transformăm  inspectorul debutant în inspector principal şi a 

funcţiei publice de consilier principal  studii superioare în consilier grad profesional 

superior conform anexei." 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru cu acest amendament al doamnei Silvia Moldovan?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 385/2011 
 

       

      14. Deplasarea doamnei Hedviga Călin – arhitect şef la Berlin – Germania în 

perioada 06 – 11 decembrie 2011.  

        Se dă cuvântul domnului Mihai Belală care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

Hondola Liviu: "Să nu credeţi că sunt împotriva deplasării doamnei Hedviga în 

Germania. Chiar mi-aş dori să mai meargă încă odată! Dar cum să votăm retro când 

spunem de ani de zile că nu mai votăm retro proiectele din 6 - 11 decembrie!" 

Marius Adrian Costinaş: "Nu am avut şedinţă de consiliu, domnul Hondola!" 

Hondola Liviu: "Eventual dacă mai votăm pentru doamna să mai facă o 

deplasare!" 

Marius Adrian Costinaş: "Am reţinut punctul dumneavoastră de vedere. Alte 

discuţii?" 



Breaz Valer Daniel: "Dacă tot s-a făcut deplasarea, nu putem să modificăm art. 1 

şi să spunem aprobarea cheltuielilor aferente deplasării care a fost făcută în perioada 

aceea?  Că până la urmă aceasta este esenţa proiectului! Modificăm articolul 1. E clar 

ce spunea domnul Hondola. Sunt de acord că nu putem aproba deplasarea dar putem 

aproba decontarea cheltuielilor." 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă mai sunt şi alte discuţii?  Dacă nu mai sunt, 

supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul propus. Cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 386/2011 
 

      15. Însuşirea documentaţiei tehnico-economică, fază studiu de fezabilitate pentru 

obiectivul „Extindere reţea canalizare, strada Gării municipiul Alba Iulia”. 

         Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

        Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

      Marius Adrian Costinaş: "Dacă aveţi discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot 

proiectul de hotărâre." 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 387/2011 
 

 

        16. Modificarea şi completarea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului 

public al municipiului Alba Iulia prin includerea în acesta a imobilului „Sală sport – 

Şcoala cu clasele I-VIII Miceşti” şi transmiterea acestuia în administrarea Consiliului 

de administraţie a unităţii de învăţământ Şcoala cu clasele I -VIII Miceşti. 

         Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan care prezintă proiectul  precum şi Raportul 

de specialitate. 

          Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt  discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru." 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 388/2011 
 

       17. Asocierea dintre municipiul Alba Iulia prin Serviciul public de asistenţă 

socială şi Organizaţia Caritas Alba Iulia şi încheierea contractului pentru acordarea de 

servicii sociale pentru susţinerea financiară a Serviciului de îngrijire la domiciliu. 

        Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre                       

precum şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 



        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui proiect." 

            "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 389/2011 
 

 

       18. Asocierea dintre municipiul Alba Iulia prin Serviciul public de asistenţă 

socială cu Asociaţia Filantropia Ortodoxă Alba Iulia şi încheierea contractului pentru 

acordarea de Servicii sociale pentru susţinerea financiară a Serviciului socio-medical 

de îngrijire la domiciliu. 

      Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre                       

precum şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru această asociere." 

            "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 390/2011 
 

 

       19. Încheierea convenţiei de colaborare dintre municipiul Alba Iulia prin Serviciul 

public de asistenţă socială şi Societatea naţională de Cruce Roşie din România, filiala 

Alba. 

     Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre                       

precum şi raportul de specialitate.  

      Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."       



        Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

          Pleşa Gabriel: "O remarcă! Unde este filiala aceasta a Crucii Roşii? " 

          Maier Eugen: "Pe Bucureşti." 

         Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru." 

           "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 391/2011 
 

 

       20. Asocierea dintre municipiul Alba Iulia prin Serviciul public de asistenţă 

socială şi Asociaţia Non-Guvernamentală Maria Beatrice Alba Iulia şi încheierea 

contractului de acordare Servicii sociale pentru susţinerea financiară a Centrului de 

recuperare în regim de zi pentru copii cu dizabilităţi „Prietenii Mariei Beatrice”. 

      Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre                       

precum şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

       Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru această asociere." 

            "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 392/2011 
 

          21. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru Asociaţia „Solidaritatea 

Socială Alba ” pentru anul 2012.  

      Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre                       

precum şi raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

          Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

            Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru." 

            "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 



  

         S-a adoptat Hotărârea nr. 393/2011 
 

 

          23. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism (PUD, PUZ). 
 

 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal “ CONSTRUIRE LOCUINŢE 

INDIVIDUALE, ALBA IULIA, OARDA DE SUS, STR. VICTORIEI, FN, solicitant 

ANGHEL RĂZVAN CLAUDIU”. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Avizează construire locuinţe individuale între Oarda de Jos şi 

Oarda de Sus. Este vorba de o parcelă cu un drum interior şi cu cinci parcele 

construibile." 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt  discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru avizare.” 

     “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, BĂRĂBANT, STR. 

POIANA RUSCAI solicitant BOZSITZ VIORICA, TRIPSA VASILE, HARFAS 

GHEORGHE, HARFAS STEFAN.  

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Este solicitare de introducere în intravilan pentru realizarea 

unui ansamblu de locuinţe individuale  a cărui reglementare urbanistică presupune 

aceste străzi, aceste loturi." 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt  discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine 

este pentru avizare.” 

     “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

  

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTĂ 

UNIFAMILIALĂ, ALBA IULIA – BĂRĂBANT, STR.CĂTINEI, FN, solicitant 

BARBU TEODOR.  

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de 



specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

Călin Hedviga: “La art. 3 suntem într-o zonă în intravilan Bărăbanţ, unde acest 

teren a rămas neconstruibil având o reglementare pentru grădini şi zone verzi. În 

vederea valorificării vă propun această reglementare pentru o locuinţă individuală.” 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă  mai sunt  discuţii? Nu mai sunt, atunci supun la 

vot cine este pentru avizarea acestui proiect?” 

        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

  

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN 

INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE HALE, GARAJE, STATIE DE 

SORTARE A DESEURILOR RECICLABILE, ALBA IULIA, SOSEAUA DE 

CENTURĂ, FN, solicitant SC SALPREST SRL.” 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

Călin Hedviga: “Introducere în intravilan pentru construire hale, garaje, staţie de 

sortare deşeuri reciclabile pe şoseaua de centură. Propunerea urbanistică are în vedere 

un edificabil în zone de interdicţie iar propunerea efectivă de construire se referă la 

construcţiile acele roşii prezentate, hală şi garaje.” 

Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt, atunci supun la vot 

cine este pentru avizare." 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Cimpoeş 

Cornel Pavel.” 

 

 

 Art.5 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ CONSTRUIRE LOCUINTĂ 

UNIFAMILIALĂ, ALBA IULIA - OARDA DE SUS, STR. CASTANULUI, NR.3, 

solicitant POPA EUGENIA SI POPA PAVEL – MIHAI”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 



Călin Hedviga: “Trecem la aprobare planuri urbanistice de detaliu. Este vorba 

de construirea unei locuinţe unifamiliale în Oarda de Sus, strada Castanului. PUD-ul a 

fost solicitat pentru a vedea modul de amplasare faţă de limitele  laterale ale unei 

parcele. Locuinţa pe care v-o propun arată ceva de genul acesta.” 

Coşeriu Sorin Nicolae: “Are acordul vecinilor?” 

Călin Hedviga: "Are consultarea populaţiei care este necesară în această fază."

 Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui PUD." 

       "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru aprobare şi o 

abţinere Popa  Pavel." 

 

 Art.6 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ AMENAJARE PARC CU 

TEREN SPORTIV SI VESTIARE, ALBA IULIA; STR. BUNTA, NR.9, cartier 

LA RECEA, solicitant SC ROSIA MONTANA GOLD CORPORATION SA”. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: "Amenajare parc în cartierul La Recea. Aceasta este 

reglementarea în vigoare. Propunerea planului urbanistic de detaliu a fost determinată 

de zona de protecţie a magistralei de gaz. Proiectantul ne prezintă propunerea 

volumetrică anterioară şi cea prezentă." 

 Marius Adrian Costinaş: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine 

este pentru?” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

       Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE INDIVIDUALE, ALBA IULIA – OARDA DE 

JOS, STRADA GAROAFELOR, FN, solicitant PINTECEAN MARIA, POIENAR 

ALIN, ONISOR FLOARE”. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: "Introducere în intravilan pentru construire locuinţe individuale. 

Amplasamentul este în Oarda de Jos, într-o zonă în care au mai intrat în intravilan 

aceste trei parcele haşurate iar proprietarii au donat terenul aferent dezvoltării 

drumului." 



 Marius Adrian Costinaş: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui PUZ?” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE IN REGIM IZOLAT SI CUPLAT, BĂRĂBANT, STR. 

MĂCESULUI, solicitant LĂNCRĂJAN FRANCHINI LIGIA, PUICAN DOINA, 

GOCEA MARIA, CHIRA ADELA, FLESERIU TRAIAN, DĂNILĂ, CONSTANTIN 

DUMITRU”.  

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: "Construire locuinţe individuale în intravilanul localităţii 

componente Bărăbanţ. Suntem într-o zonă pentru care terenul aferent acestei străzi a 

fost donat municipiului Alba-Iulia." 

 Marius Adrian Costinaş: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui PUZ?” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIREA UNEI LOCUINTE, PARTOS, STR. ANA IPĂTESCU, 

solicitant GOIA DRAGOS CLAUDIU, GOIA MARTA MARINELA”.  

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: "Suntem în zona Partoşului. Perimetrul intravilan este această 

linie roşie iar introducerea în intravilan este o parcelă imediat apropiată în vederea 

construirii unei locuinţe individuale." 

 Marius Adrian Costinaş: “Dacă sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui PUZ?” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 394/2011. 

 



 

 

        23. Înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia asupra unor 

imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, str. Călăraşi, nr. 15. 

          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

       Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

     Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 395/2011 

 

         24. Încheierea unui act adiţional la contractul de asociere nr. 30210/2007 încheiat 

între Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC ALBA CONS SA. 

      Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

       Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 396/2011 

 

 

       25. Vânzarea prin licitaţie publică a unor terenuri situate în Alba Iulia, str. Calea 

Cigudului, FN. 

         Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

        Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 



   Marius Adrian Costinaş: „Discuţii?” 

   Coşeriu Sorin Nicolae: „Aş avea o remarcă aici. La art. 2 poate că ar fi bine ca la 

finalul lui acolo: în scopul construirii unei fabrici de angrenaje, mecanisme pentru 

realizarea cutiilor de viteze şi a  motoarelor în industria auto. Este foarte strict pus şi 

poate că ar fi bine să zicem în vederea construirii sau realizării unor activităţi de 

producţie.” 

   Inurean Ioan: „Obiective industriale.” 

  Coşeriu Sorin Nicolae: „Da! Obiective industriale.” 

   Mircea Hava: „Obiective industriale!” 

       Coşeriu Sorin Nicolae: „Nu prea bate bine cu licitaţie, cu dirijat pe chestia aceea.” 

   Mircea Hava: „Şi când vrei să faci bine e nasol!” 

      Coşeriu Sorin Nicolae: „Nu, nu! Noi vrem să facem foarte bine! Din cauza aceasta 

vă spun!” 

     Inurean Ioan: „Am înţeles! Şi am şi corectat azi dimineaţă când am vorbit cu 

domnul consilier.” 

    Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot 

cine este pentru aprobarea acestui proiect cu amendamentul propus." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 397/2011 

 

 

       26. Încetarea contractului de închiriere nr. 15636/2002 încheiat între Consiliul 

local al municipiului Alba Iulia şi SC TRACIA TRADE EXIM SRL. 

       Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

       Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Pleşa Gabriel: „Dacă îmi permiteţi! Face obiectul unui dosar de instanţă?” 

   Mircea Hava: „Da. Fiecare parte reclamă.” 

   Hondola Liviu: „Noi să ne recuperăm suma!” 

   Inurean Ioan: „Deci, noi mergem în instanţă.” 

        Mircea Hava: „Sunt foarte multe discuţii care se poartă de foarte mult timp şi nu 

ajungem la un numitor comun!” 

   Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot  

cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 398/2011 



 

 

  27. Propunerea de atribuire în proprietate a terenului aferent caselor particulare.  

         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

        Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

     Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 399/2011 

 

 

    28. Propunerea de atribuire în proprietate solicitanţilor, proprietari ai 

apartamentelor, terenul aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii. 

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

        Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă aveţi pe marginea acestui proiect? Nu  sunt,   

aşadar supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 400/2011 

 

      29. Acceptarea donaţiei unui teren (drum) situat în Alba Iulia, zona „Tarla Chip”. 

       Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

     Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

  Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 401/2011 

 

 

       30. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 5566/2007 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia.  



        Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

       Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

      Aurica Groza: „Dacă îmi permiteţi.  Este vorba de imobilul de pe Transilvaniei, 

fosta Arieşului. Acolo a fost obiectul la 834  şi îşi fac corectări de suprafeţe încât 

suprafaţa a fost greşit înscrisă în cartea funciară. Este un dosar vechi la instanţă. Deci 

problema noastră aici chiar nu era decât de vecinătate.” 

     Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru însuşire." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru însuşire."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 402/2011 

 

    31. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 10434/176/2010 aflat pe rol la     

Judecătoria Alba Iulia.  

      Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

      Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Aurica Groza: „Aici este vorba de însuşire parţială. Şi aici vreau să vă spun că s-a 

făcut o acţiune în vederea rectificării cu 336 mp a unui teren proprietatea municipiului. 

Este pe Ferdinand. Aici avem un proces pe rol pentru un gard, o împrejmuire ilegală. 

Şi aici s-au făcut două variante. Mă rog! Varianta propusă de Primărie şi varianta 

reclamantului. Aşa a făcut expertul. Eu am zis însuşire parţială  în sensul numai în ceea 

ce priveşte identificarea  şi varianta doi. Fără să recunoaştem rectificarea.” 

   Marius Adrian Costinaş: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru însuşire parţială." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru însuşire parţială."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 403/2011 

 

 

     32. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 9390/176/2011 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

      Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Aurica Groza: „Este o rectificare de suprafaţă. Deci este în ordine. Este proprietatea 

oamenilor.” 

 Marius Adrian Costinaş: "Deci este însuşire . Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar 



supun la vot cine este pentru însuşire." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru însuşire."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 404/2011 

 

         33. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 54/2011 aflat pe rol la Curtea de 

Arbitraj UNCM - UCECOM Bucureşti.  

          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

         Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Aurica Groza: „Este vorba de notarea construcţiilor pentru cei de la UCECOM.Ei 

nu au acte şi nu şi-au putut înscrie în CF dreptul de proprietate pe construcţii. Şi atunci 

au făcut această acţiune în constatare. De fapt, la Curtea de Arbitraj.” 

       Marius Adrian Costinaş: „Eu tot nu înţeleg ce e acţiunea aceasta la Curtea de 

Arbitraj! Pentru mine acesta este un lucru pe care nu îl înţeleg!” 

          Georgeta Rânghet: „Se poate alege şi varianta aceasta!” 

    Marius Adrian Costinaş: „A arbitrajului?” 

       Georgeta Rânghet: „Numai pentru cei care sunt în situaţia care sunt de cooperaţie.” 

    Mircea Hava: „Nu ai avut nimic şi acum o să ai!” 

    Marius Rotar: „Aici eu cred că ei trebuiau să facă pe 834!” 

    Aurica Groza: „Nu! Că e cooperaţie!” 

      Marius Rotar: „Dacă nu au făcut pe 834 că e cooperaţie, atunci ei trebuie să 

cumpere de la noi, de la Primărie!” 

    Aurica Groza: „Dar nu fac pe teren! Ei îşi notează construcţia!” 

    Marius Rotar: „Dacă îşi notează construcţia, după aceea o să vină că urmează...” 

     Marius Adrian Costinaş: „Să vindem terenul!” 

       Marius Rotar: „Da! Deci ne hotărâm ce facem! Sigur că dacă nu acesta este 

scopul! Să ia terenul!” 

   Mircea Hava: „Da. Dar nu pot să-l ia numai cu bani!” 

    Marius Rotar: „Numai cu bani!” 

    Marius Adrian Costinaş: "Alte discuţii? Dacă  nu mai sunt, supun la vot cine este 

pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 405/2011 

 

 

    34. Expertiză tehnică efectuată în Dosar nr. 10675/176/2010 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

      Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 



        Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

        Aurica Groza: „Tot o expertiză. Neînsuşire. Întrucât au făcut obiectul Legii 18, 

ceea ce nu e corect să  poţi să faci rectificare de suprafaţă. Mă rog!” 

    Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? Dacă nu mai sunt, supun la vot cine este 

pentru neînsuşire." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru neînsuşire."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 406/2011 

 

         35. Acceptarea donaţiei unui teren (drum) situat în Alba Iulia – Bărăbanţ, zona 

„Peste Vale”. 

        Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

        Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

    Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? Dacă sunt, supun la vot cine este pentru 

acceptarea donaţiei." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 407/2011 

 

 

         36. Însuşirea documentaţiei de identificare şi parcelare a imobilului Hanul dintre 

Sălcii situat în Alba Iulia. 

         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

Raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

         Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

          Aurica Groza: „Dânşii au avut din 1968 transmis dreptul de folosinţă  şi nu şi-au 

notat nimic nici unde, nici în cartea funciară. Acum au venit cu documentaţia de 

identificare şi parcelare  să-şi poată nota clădirile şi  folosinţa asupra terenului.” 

 Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? Dacă sunt, supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

Mircea Hava: „Ce e acolo?” 

        Georgeta Rânghet: „E pe legea veche. Legea cooperaţiei.  Aşa le-a dat atunci. 

Prin lege le-a dat!” 

       Mircea Hava: „Eu nu am nimic, să creadă  cineva cu cooperaţia! Am o singură 

chestiune cu proprietatea municipiului! Atâta tot! Şi nu o să admit niciodată să se 

atingă cineva de teren! Şi să vedem ce facem în continuare!” 

Georgeta Rânghet: „Dar nu le dăm pe teren!” 

       Mircea Hava: „Ştiu că nu le daţi pe teren! Alţii plătesc chirie dacă stau pe un 



teren! Da! Plătesc fraţilor! Măcar astăzi, la douăzeci şi atâţia de ani, la 22 decembrie, 

să încercăm să gândim un pic altfel!” 

Aurica Groza: „Legea le dă dreptul să îl folosească!” 

Mircea Hava: „Ştiu că le dă dreptul!” 

Cimpoeş Cornel Pavel: „Dar să plătească!” 

     Marius Rotar: „Eu nu ştiu, domnul Primar! Ar trebui să ne spună domnul 

preşedinte sau domnul secretar dacă avem posibilitatea să nu ne însuşim. Sau care sunt 

urmările!” 

Mircea Hava: „Nu! Ea trebuie însuşită ca să-şi noteze clădirile!” 

        Marius Adrian Costinaş: „În urma acestei documentaţii nu se face altceva decât 

se notează clădirea pe teren.” 

      Mircea Hava: „Nimeni nu-mi poate spune pentru că există principiul în lege, 

chestiunea aceasta de a dobândi ceva fără justa ... Momentele spun ce se întâmple! 

Indiferent ce o să se spună în presă! În momentul următor o să înceapă ţac, ţac, ţac şi 

vânzarea! Lucru care nu este normal! Nu este normal domnule! Nu-i normal dacă ar 

trăi pe chestia aceasta un milion de oameni! Nu-i normal, pe averea municipiului, ca 

un grup de oameni, indiferent câţi sunt de mulţi, 10-20, 100, să capete  ceva, cum să 

spun eu, fără justa despăgubire!  Nu este normal! Şi o să vedem şi cu legea ce facem! 

Indiferent! Măcar că ştiu, cum să spun! Pierdem în instanţă o chestiune de genul 

acesta. Nu este normal! Aşa cum s-a întâmplat cu tot ce a fost  834, cu PPS şi FFP. 

Uitaţi-vă ce s-a întâmplat cu toate! Uitaţi-vă ce s-a întâmplat cu terenurile, cu zecile de 

hectare ale municipiului, care au fost şi ale oamenilor! Acum că acolo sunt nişte 

şmecherii  care au fost cumpărate cu un leu şi cincizeci metru pătrat pe teren! Şi la 

chestiile acestea toţi stăm şi ne uităm! Uitaţi-vă la fabrici şi uzine care s-au vândut 

după aceea şi şi-au luat milioane de euro şi după aceea au cumpărat cu cinci lei!  Şi noi 

stăm şi ne uităm! E problema noastră aici local! Şi noi tot spunem: legea, legea, legea! 

834, legea spune clar: pentru desfăşurarea activităţi industriale.” 

Marius Rotar: „Noi ne însuşim şi aici un hectar în condiţiile în care ...” 

Aurica Groza: „Nu e un hectar!” 

         Marius Rotar: „E aproape! Că-i 8000 m! Dar în condiţiile în care clădirea are  

400 m...” 

Mircea Hava: „Băi, uită-te eu am făcut iniţierea? Dacă eu am făcut-o...” 

        Marius Rotar: „Eu vreau să vă întreb, domnul Primar, încă odată! E vorba de 

suprafaţă! Clădirea aceea nu are mai mult de 400 m. Şi-i dai 600! Să-i dai 1000! Dar 

noi îi dăm aici 5000 aproape!” 

        Marius Adrian Costinaş: „Atunci revenim asupra proiectului 36, îl amânăm şi 

facem identificarea strict pentru suprafaţa aferentă clădirilor.” 

          Mircea Hava: „Nu cred că este normal să discutăm de ceva  ce a fost acum 40 de 

ani, când partidul şi legiunea Hunedoara împărţea, cum să spun,  cu braţele deschise 

teren peste tot!  Oraşul este într-un deficit şi v-am prezentat chestiunea aceasta! Dar 

cum să spun! Sunt alte lucruri  mai interesante decât ceea ce are exact oraşul! Are un 

deficit numai la fondul funciar, deci pământul oamenilor! Vă spun o treabă. Pământul 

acesta nu l-a luat nimeni cu bascula să-l mute la Ciugud sau la Sebeş! Pământul este 

aici! Dar este ocupat de tot ce vreţi dumneavoastră, de chestiuni de genul acesta!  Ştiţi 

prea bine că ne-am judecat pe 834 cu o grămadă!  Eu am spus că nu semnez! Mai bine 

mi se usucă mâna!  M-aţi susţinut şi dumneavoastră, toţi consilierii pentru că aţi înţeles 

lucrul acesta! Trebuie să ne gândim foarte clar ce facem!  O să ne lămurim! Nu cred că 

este normal!  Dacă instanţa va spune, până la urmă o să ajungem acolo şi o să pierdem, 



o să pierdem!” 

Aurica Groza: „Domnul este reprezentantul!” 

Mircea Hava: „Nu ne lămurim aici!” 

Domnul de la Hanul dintre Sălcii: „Un punct de vedere!” 

Mircea Hava: „Punctul dumneavoastră de vedere îl ştim! Bănuiesc!” 

          Domnul de la Hanul dintre Sălcii: „Nu, dar greşit s-a pus problema aici şi vreau 

să lămuresc un lucru. Acest teren a fost atribuit în folosinţa cooperaţiei de consum în 

baza unei legi existente. Că şi cum avem acum legi care acţionează perfect în loc să 

vină altul să spună că s-a găsit. Nici o problemă! Există un drept de folosinţă asupra 

terenului. Acolo sunt edificate nişte construcţii în condiţiile legii, cu autorizaţie. Noi 

nu vrem altceva, nu vrem în proprietate nimic decât să notăm acele construcţii în 

cartea funciară.” 

        Mircea Hava: „Ştiu! Dar va trebui să discutăm în continuare şi de folosinţă pentru 

toate chestiunile acestea!” 

        Domnul de la Hanul dintre Sălcii: „Folosinţa este reglementată perfect! Dreptul 

de proprietate este al Consiliului local. Acum poate dispune când vrea!” 

Mircea Hava: „Ştiu!” 

 Domnul de la Hanul dintre Sălcii: „Noi plătim taxe pe teren proprietate de stat, 

înainte, acum impozit pe teren! Deci nu vrem nimic! Statul dispune sau 

dumneavoastră ca şi Consiliu local  asupra terenului. Că înainte era, într-adevăr, cum 

aţi spus dumneavoastră! Dat în folosinţă fără termen şi fără plată! Era o chestiune 

abuzivă prin însăşi legea!” 

Mircea Hava: „Aceasta vrem s-o stabilim!” 

         Domnul de la Hanul dintre Sălcii: „Curtea Constituţională a stabilit-o înainte să 

ne gândim noi la asta. A modificat acel articol, alineatul 1 din art. 107 şi a spus: 

dobândeşte dreptul  de folosinţă şi are drept de premţiune  la vânzare-cumpărare, 

închiriere, concesionare.” 

Mircea Hava: „Da. Corect!” 

         Domnul de la Hanul dintre Sălcii: „Noi nu vrem altceva! Dumneavoastră hotărâţi 

cu privire la soarta terenului! Dar avem acele construcţii care există, este un obiectiv 

turistic care nu poate fi pus în valoare decât în momentul în care ai înscris în cartea 

funciară. Să nu se creadă că vrem să vindem sau să cumpărăm pământ sau altceva!” 

        Coşeriu Sorin Nicolae: „Eu cred că hotărârea poate să meargă!  Nu cred că e o 

problemă din punctul acesta de vedere! Parcelare!” 

        Mircea Hava: „O să discutăm chestiunea aceasta! O să mă lămuresc şi eu mai 

bine!  Ştiu ce înseamnă şi folosinţă! Ştiu că rămâne al nostru! Vreau să avem o discuţie 

referitoare la chestiunea aceasta! Vreau să reglăm tot, tot pachetul acesta, nu numai 

Hanul dintre Sălcii! Acum nu ştiu! Cum mai sunteţi împărţişi? Există o singură 

cooperaţie sau sunt iar meşteşugărească sau nu ştiu cum?” 

Bărdaş Horea Mihai: „Două.” 

       Domnul de la Hanul dintre Sălcii: „Toate aceste construcţii  au fost făcute în 

condiţiile atribuirii de teren de către stat.” 

         Mircea Hava: „De construcţii nu zice nimeni nimic! Sunt făcute de cooperaţie, 

de cine au fost făcute! Nu discutăm!” 

Domnul de la Hanul dintre Sălcii: „Aşa e şi schitul!” 

         Cimpoeş Cornel Pavel: „Dat fiind faptul că avem şi noi acolo şi un proiect legat 

de ştrand şi de toate zonele!” 

Mircea Hava: „Dar nu-i schit!” 



          Cimpoeş Cornel Pavel: „Bun, dar e aceeaşi chestie! Pentru că ambele se leagă 

între ele eu aş vrea să amânăm proiectul şi să stabilim exact cât este construit şi ceea 

ce folosesc domnii acolo şi cât este domeniul public.” 

           Marius Adrian Costinaş: „Propun  amânare, s-a supus atenţiei Consiliului local 

o propunere de amânare a proiectului  până când ne lămurim cu privire la  la situaţia 

juridică a terenului în ceea ce urmează să se întâmple. Revenim cu amânare pentru că a 

avut loc această discuţie. Supun aprobării cine este pentru amânare.” 

Puican Ioan: „S-a votat! De ce să amânăm?” 

Cimpoeş Cornel Pavel: „Nu s-a votat, domnule!” 

Marius Rotar: „Revenim!” 

Hondola Liviu: „De ce să revenim? Cum nu s-a votat?” 

Marius Rotar: „Revenim şi dacă s-a votat! Am mai revenit!” 

      Hondola Liviu: „De ce să mai revenim de moment ce scrie însuşirea documentaţiei 

de parcelare şi identificare?” 

Marius Rotar: „Am mai revenit de n ori!” 

         Cimpoeş Cornel Pavel: „Domnul Hondola! Dacă bine ştiţi în spate la construcţia 

de la Hanul dintre Sălci este un teren care este gol.” 

         Hondola Liviu: „Nu m-aţi înţeles, domnul coleg! În proiect atâta scrie: cu privire 

la însuşirea documentaţiei de identificare şi parcelare a imobilului! Ce mai atât! S-a 

votat!” 

         Cimpoeş Cornel Pavel: „Eu propun să amânăm şi să revenim pentru că sunt două 

chestii legate. Şi schitul şi Hanul dintre Sălci!” 

Hondola Liviu: „Pentru că sunt mai multe! În judeţ sunt mai multe!” 

         Cimpoeş Cornel Pavel: „Tocmai de aceea pentru că sunt domeniul public şi sunt 

ale oraşului!” 

Bărdaş Horea Mihai: „Terenul de dedesubt este al nostru, nu este al lor!” 

 Hondola Liviu: „Vă rog să treceţi acolo că s-a votat  şi să ne spuneţi în ce număr 

de voturi s-a votat proiectul!” 

 Mihaela Petcu: "21." 

  

       Hondola Liviu: „Douăzeci şi unu de voturi! Mulţumesc! S-a votat cu 21 de 

voturi!” 

Marius Rotar: „Am mai revenit, domnul Hondola!” 

      Cimpoeş Cornel Pavel: „Până acum eraţi foarte vehement că era vorba de alte 

chestii! Acum când e vorba de municipiu aveţi repede probleme!” 

Hondola Liviu: „Dar e vorba de documentaţie de parcelare, domnule! Ce e?” 

Cimpoeş Cornel Pavel: „Pe care o însuşim la 4000 şi ceva de metrii pătraţi!” 

Hondola Liviu: „Da.” 

        Mircea Hava: „Nu e nici o problemă că există şi instituţia revocării. Dar poziţia 

este excepţională! Bravo! Există şi instituţia revocării!” 

         Cimpoeş Cornel Pavel: „Aveţi o poziţie foarte ok! Măcar să ştim pentru ce 

votăm când votăm, că ne batem pentru unele chestii şi pentru unele nu!” 

         Marius Rotar: „Eu nu ţin neapărat să revocăm! Dar de n ori am revocat hotărâri! 

De n ori!” 

Hondola Liviu: „Dar nu din astea!” 

Marius Rotar: „De n ori! Nu este prima dată!” 

Vasile Cornea: „Văd că sunteţi Gică contra!” 

      Hondola Liviu: „Văd că sunt mai mulţi Gică contra aici! Nu mai respectaţi 



regulamentul Consiliului local!” 

Vasile Cornea: „Ţi-a dat cuvântul partidul să discuţi numai dumneata!” 

        Hondola Liviu: „Mai ales dumneata! Când votaţi să vă gândiţi ce votaţi! Dacă le 

votaţi numai aşa!” 

        Bărdaş Horea Mihai: „Aaaaaaaaaaa! Ţi-a plecat controlul, măi! A plecat controlul 

şi acum uite ce gură are! Vezi! La PSD nu a plecat controlul!” 

 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 408/2011 

 

 

       37. Aprobarea Registrului local al spaţiilor verzi din intravilanul municipiului 

Alba Iulia.  

      Se dă cuvântul d-lui Mircea Rusu şi d-nei Ani Şoşa care prezintă proiectul de 

hotărâre precum şi Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bărdaş Horea Mihai care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, 

agricultură. 

        Bărdaş Horea Mihai: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Marius Adrian Costinaş: "Discuţii? Dacă sunt, supun la vot cine este pentru 

acceptarea donaţiei." 

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."  

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 409/2011 

 

 

        38. Proiect de hotărâre  privind asigurarea sustenabilităţii proiectului "Respiră 

Aerul Istoriei" şi completarea HCL nr. 292/2009. 

       Se dă cuvântul d-lui Moldovan Nicolae care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Pleşa Gabriel: „Domnul preşedinte, eu am mai rugat şi cu alte ocazii să nu ni se 

mai pună materiale în ziua în care trebuie votate cu asemenea sume!” 

Mihaela Petcu: "Dar l-aţi avut!" 

 

          Maier Eugen: „L-aţi avut în dosar!” 

Paul Voicu: „Proiectul nr. 38 a fost în dosar. Uitaţi-vă în dosar!” 

Pleşa Gabriel: „Sigur, dacă numai la mine s-a întâmplat, atunci îmi retrag 

remarca.” 

Marius Adrian Costinaş: "Dacă sunt discuţii?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  



 S-a adoptat Hotărârea nr. 410/2011 

 39. Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-

Iulia la Biograd na Moru Croaţia în perioada 11. 01. 2012 - 16. 01. 2012. 

 Se dă cuvântul d-lui Mihai Belală care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Marius Adrian Costinaş: "Vedeţi că le votăm înainte de a merge delegaţia! 

Discuţii dacă aveţi?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 411/2011 

 

 

         40. Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Alba-Iulia în cadrul 

proiectului "ENergy efficiency in City LOgistics Services for small and mid-sized 

European Historic Towns (ENCLOSE)". 

Se dă cuvântul d-lui Nicolaie Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Marius Adrian Costinaş: " Discuţii dacă aveţi?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 412/2011 

 

       41.Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Alba-Iulia în cadrul 

proiectului  IEE/10277/SI2.589419 a proiectului "Move goods by cycle (CYCLE 

Logistics)".  

 Se dă cuvântul d-lui Nicolaie Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Marius Adrian Costinaş: " Discuţii dacă aveţi?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 413/2011 

 

        42. Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Alba-Iulia în cadrul 

proiectului "An inclusive peer-to-peer approach to involve EU CONURBations and 

wide urban areas in participating to the CovenANT of Mayors (CONURBANT)". 

Se dă cuvântul d-lui Nicolaie Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 



precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Marius Adrian Costinaş: " Discuţii dacă aveţi?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 414/2011 

 

           

 DIVERSE: 

 

 

 1. Vasile Cornea: „Dacă îmi permiteţi! De la comisia noastră aveţi raportul 

anual pentru activitatea asistenţilor medicali. Îl aveţi în faţă.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Da. Ni s-a prezentat raportul. Am luat la cunoştinţă.” 

  

 2. Marius Adrian Costinaş: „De asemenea ni s-a prezentat raportul de 

deplasare cu nr. 88552/16. 12. 2011 la Lugano, Elveţia." 

 Pleşa Gabriel: „Aici am o intervenţie. Sigur că, aici e foarte bine că ni se 

prezintă raportul. Felicitări pentru premiul care s-a luat pentru stand! Am o rugăminte 

când se prezintă rapoartele de deplasare!  Ar fi bine să se ştie delegaţia şi suma care s-a 

cheltuit. Mie aşa mi se pare normal! Şi e al doilea sau al treilea raport în care nu s-a 

făcut lucrul acesta!” 

 Mircea Hava: „Ce anume?” 

 Pleşa Gabriel: „Deci delegaţia şi suma care s-a cheltuit! Eu cred că ar trebui 

spus lucrul acesta!” 

Mircea Hava: „Sumele care se cheltuiesc sunt în lege şi raportul trebuie să spună 

ce a făcut respectivul acolo! Cu cine s-a întâlnit, ce a făcut. Sumele sunt în rapoarte, le 

găsiţi acolo. El trebuie să spună ce a făcut, cu cine s-a întâlnit, dacă şi-a atins scopul, 

dacă a fost trimis la un simpozion ştiinţific. Ce s-a discutat în mare. Vreau să vă spun o 

chestie. În general biletele de avion, când se circulă cu avionul, le cumpără cine le 

cumpără! Că nu le cumpără persoana! Ele se găsesc tot pe dosarul respectiv.” 

 

3. Marius Adrian Costinaş: „V-aş ruga să faceţi un minut de linişte să ne 

concentrăm pe ultima chestiune. Este o solicitare cu nr. 83754/28. 11. 2011 din partea 

domnului Bondor Alexandru  şi ni se solicită dacă acceptăm sau nu să iniţiem un 

proiect privind diminuarea preţului de concesiune pe metru pătrat la cel existent, 

întrucât în 2005, spune că am votat prin hotărâre  de consiliu creşterea preţului de 

concesiune de la 10 euro la 25 euro.” 

Paul Voicu: „Doamnelor şi domnilor consilieri! Numai un minut vă reţin atenţia. 

Cred că de doi ani de zile avem zeci, şi colegii mei Mihai Pripon şi Doru Inurean au 

înregistrat zeci de asemenea cereri. Nu putem să-l aprobăm numai pe acesta!  Eu v-am 

spus de fiecare dată că nu putem să le aprobăm pentru că sunt 10000 de feluri 

acordate: prin licitaţie, prin negociere, este unul din 1996 când era un preţ de 



expertiză, unul e din 2006 altul e din 1997. Sunt atât de diferite între ele aceste 

contracte de închiriere şi concesiune! Putem doar, cum am discutat şi cu colegii mei, 

să luăm  la modul de ansamblu să discutăm în condiţiile acestei crize. Şi domnul 

Coşeriu, dacă îmi aduc bine aminte spunea: să vedem ce putem face! Într-adevăr în 

comisii ar trebui să ne adunăm să vedem ce putem face legal şi corect. Dar pentru toţi! 

Adică să pornim de la un minimum. Şi spunem domnule, nu ştiu, dau un exemplu, 10-

15 euro în jos nu mai renegociem, nu mai revenim! Doar pentru o anumită sumă. Să 

vedem ce putem face să scădem cu un anumit procent. Dar la toată lumea identic!” 

Coşeriu Sorin Nicolae: „Trebuie făcut şi pe zone!” 

Bărdaş Horea Mihai: „Făcute zone!” 

Marius Rotar: „Trebuie să vedem unde avem posibilitatea să facem, că a fost 

licitaţie publică!” 

Paul Voicu: „La extindere nu a fost licitaţie publică! Este articol din Legea nr. 

50. Prin licitaţie, sigur că nu putem reveni!” 

Mircea Hava: „Eu nu cred că la extindere i-a pus cineva 25 de euro/mp!” 

Paul Voicu: „Sunt şi 50 de euro/mp. În comisie şi în Consiliul local, chiar şi în 

şedinţa de data trecută la extindere am avut 50 euro/mp/an. Acesta în 49 de ani o 

plăteşte de 30 de ori! Asta e! Aşa am avut, aşa s-a aprobat!  Acum mai avem încă 

primării şi consilii locale care  am văzut că au făcut la modul general nişte aspecte. Şi 

vom lua în considerare să vedem ce putem face. Vom băga în comisii şi vom analiza. Îi 

dăm răspunsul că vom analiza să vedem ce putem face.” 

Pleşa Gabriel: „Domnul viceprimar, oricum este exclus cumpărarea. Eu ştiu că 

nu putem în nici un caz! Că zice la sfârşitul cererii să analizăm şi cumpărarea. Nu se 

poate!” 

Mircea Hava: „Domnul preşedinte, acum că suntem la diverse vreau să vă spun 

o chestiune. Şi tot timpul v-am atras atenţia. Şi la comisii de nenumărate ori. Nu poate 

să fie 25 euro un preţ de concesiune! 25x50. Înmulţeşte! 25x50 cât e? Domnul 

profesor!” 

Paul Voicu: „1250.” 

Mircea Hava: „1250. Ascultaţi că dacă aţi fost în comisii măcar atât trebuia să 

învăţaţi! ABC-ul  cum se face o discuţie şi un preţ legat de o concesiune. Aceasta 

înseamnă că terenul respectiv avea valoarea sau are valoarea de 1250 euro. Arătaţi-mi 

în Alba-Iulia teren de 1250 euro şi pe urmă eu o să defilez pe lângă el! Îl cumpăr eu! 

Pe metru pătrat!  Chestiunea se face clar!  Cât e preţul terenului? Domnule, 50 de euro 

împărţit  la patru  este un euro şi ceva. De acum încolo discutăm că-i luăm 2,3,4 euro. 

Şi aceasta este chestiunea! Eu ştiu că toţi am vrut să facem anumite chestiuni, să 

aducem cât mai mulţi bani. Numai nu se aduc aşa banii! Nu vă supăraţi!  Acum la cei 

cu care s-a negociat  ceva se poate negocia  în spate  şi asta trebuie să facem. Să 

considerăm că modul de lucru la comisii a fost un pic mai dur, îi certăm un pic şi pe 

urmă  să venim să aplicăm legea! Dar la cei care au fost la licitaţie nu se poate pentru 

că s-ar putea să-l prejudiciem pe cel care a fost dedesubt, care spune: domnule şi eu 

dădeam atâta şi suportam! Asta este o discuţie!  Şi a doua discuţie. Domnule şi eu sau 

careva v-aţi cumpărat o casă! Acum este criză. Ce facem? Trebuie să cereţi banii 

înapoi? Hai să vedem! Singura chestiune aici este cea legată şi din cauza aceasta ţin să 

facem treaba aceasta  în comisii. Facem un material frumos, exact pe lege! Domnule, 

exact cum trebuie făcut pe lege şi în care să propunem să renegociem. Şi o să fixăm 

anumite preţuri pentru care pe anumite zone facem expertize. Domnule, cât e preţul în 

zona aceasta? Cam atâta! În mod normal ar trebui  făcută expertiza la bucăţica aceea  



de teren care intră la negociere. Aceasta trebuie expertizată cât e metrul pătrat. Zice 

nenea expertul 100 de euro. Se împarte la 49  şi de acolo se fac nişte corecţii şi poţi să 

te duci un pic în sus. Şi acesta este preţul! Iese 1 euro, 2,5. Dar că iei mai mult, iei mai 

mult! Fiecare care vine la chestiunea aceasta trebuie să fie conştient. Nu numai să 

facem afaceri!  Criză, criză! Haideţi cu mine pe stradă!  De fapt am fost la depunerea 

de coroane. Fraţilor, nu mai poţi respira! E criză! E altfel de criză! E o criză susţinută 

şi frecată de o grămadă de oameni! Haideţi să găsim pe unu să lucreze, să sape! 

Chemaţi-vă un om! E greu! Nu discutăm asta! Poate nu mai merg businesurile pe care 

le face! Că acolo cine ştie ce vinde!  Vinde covrigi! Pote nu mai merg atât! Şi suntem 

obligaţi, aşa cum s-a luat această măsură ca să facem extindere. Deci această chestiune 

trebuie să o rediscutăm. Voi o să hotărâţi cum o să facem! Şi acesta să fie răspunsul: că 

la anul discutăm.” 

Paul Voicu: „Domnul Primar, noi, Consiliul local, în acea roată de-a businesul 

care mergea extraordinar de bine, noi am simţit-o şi aşa am ajuns la 50 de euro/mp. 

Hai să fim serioşi!” 

Sandu Cornel Stelian: „În Consiliul local am votat preţul!” 

Paul Voicu: „Exact! În Consiliul local s-a stabilit preţul! Aşa a fost! Că totul 

mergea, totul se vindea, se închiriau spaţii la nişte preţuri enorme!  Avem zeci de 

cazuri în care nu au plătit de câteva luni. Ce facem? Le luăm clădirea, le demolăm 

clădirea?” 

Sandu Cornel Stelian: „Sunt şi preţuri de doi dolari pe metru pătrat!” 

Bărdaş Horea Mihai: „Acesta plătesc cât un pachet de ţigări!” 

 Mircea Hava: „Discuţia poate fi lungă.” 

 Dărămuş Marcela Eugenia: „Aş vrea să vă urez în încheiere multă,multă 

sănătate, Un Crăciun în familie fericit, să ne dea Dumnezeu mintea să facem lucruri 

bune pentru cetăţeni! Încă odată multă sănătate şi La mulţi ani!” 

 Popa Pavel: „În calitate de consilier şi de decan de vârstă al acestui consiliu am 

putut şi pot şi acum, prin cifre exacte să vă demonstrez că îmi pasă  de materialele pe 

care le-am primit şi am răsfoit  cele 514 file din acest dosar. Şi iarăşi ţin să felicit  pe 

domnul Primar pentru înalta distincţie primită din partea domnului Băsescu. Iar 

dumneavoastră, aceeaşi urare pe care a spus-o şi colega noastră, multă sănătate, 

familiilor dragi şi anul care vine să ne aducă Dumnezeu numai bine, împăciuire între 

noi şi colaborare în folosul întregii societăţi.” 

 Mircea Hava: „Crăciun fericit şi  La mulţi ani!” 

 Bărdaş Horea Mihai: „În şedinţa de data trecută am ridicat problema unei familii 

din Pâclişa. Nu ştiu ce s-a rezolvat de atunci! Vine iarna peste familia aceea şi nu are 

nimic! Eu am întrebat ce putem face pentru ei.  Le-am dus ajutoare dar nu pot să 

reziste într-o cocioabă, pe un vârf de deal dacă vine frigul. O fetiţă care trebuie să 

meargă la şcoală 10 km în câmp liber. Nu ştiu ce s-a întâmplat! Văd că vorbim de 

împăciuiri şi de pupături dar pentru lucruri concrete nu venim cu nici o soluţie! Dacă 

ridicăm o problemă în şedinţa de consiliu, nu ni se răspunde cu nimic! Nu înţeleg! 

Acesta este un caz pe care trebuie să îl discutăm.  E o fetiţă  şi mama ei rămâne 

gravidă ca pe bandă rulantă. Eu mă gândesc la fetiţa aceea. Nu putem s-o lăsăm aşa! 

Este un raport care, am înţeles că ajuns pe masă la domnul viceprimar sau la domnul 

Primar să-i achiziţionăm o rulotă sau ceva. Eu am vrut să văd! În şedinţa viitoare 

aprobăm, în cealaltă o finanţăm şi în cealaltă când vine .... Văd cum luăm în batjocură 

o familie care este necăjită!” 

  



 

        III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe 

luna decembrie. 
 

        Marius Adrian Costinaş: "Propun ca şedinţa pentru luna ianuarie 2012 să aibă loc 

în data de __________2012." 

 

 Marius Adrian Costinaş: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte 

discuţii  declar şedinţa închisă.”  

 

  Alba Iulia, 22 decembrie 2011 

 

 

 

   PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                     SECRETAR 

                         Consilier                                                           Marcel Jeler 

                  Marius Adrian Costinaş 

  

 

 

 

  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


